



حسن اليماني

المدير العام التنفيذي
لقطاع التمويل العقاري

Hasan Al Yamani

Managing Director
Real Estate Financing

Hasan Al-Yamani is the Managing Director of the Real Estate Finance sector in Abdul Latif Jameel United Finance Company. he joined the company in 1995 and held several leadership positions. he also established the Real Estate Financing Company in 2012, and is currently leading the Real Estate Financing sector.

Mr. Hasan has a Bachelor's degree in Accounting from King Abdulaziz University in Jeddah, and a Master of Business Administration (MBA) from University of Nebraska-Lincoln, USA. he also obtained advanced courses in management inside and outside of KSA, such as London Business School.

Abdul Latif Jameel United Finance is a closed joint stock company, with a capital of SAR 1,000 million paid in full. Licensed to engage in financial leasing, productive assets financing, consumer finance and real estate financing from the Saudi Central Bank, and to provide multiple financing options for individuals and SMEs including but not limited to: Cash finance, automobiles, heavy equipment, household and electronic appliances, in addition to financing the property through various financing solutions approved by the company's legitimate committee such as: financial lease, murabaha, securities

The company pays special attention to supporting entrepreneurs through the Bab Rizk Jameel Finance Programs, and also seeks to be the top financing destination for SMEs.

يشغل الأستاذ/ حسن اليماني منصب المدير العام التنفيذي في شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل لقطاع التمويل العقاري، حيث التحق بالشركة في عام ١٩٩٥ م وشغل عدة مناصب قيادية. كما قام بتأسيس شركة التمويل العقاري في عام ٢٠١٢ م وهو الذي يقود قطاع التمويل العقاري حالياً .

حصل الأستاذ حسن على شهادة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة الملك عبدالعزيز بجدة وشهادة الماجستير في الإدارة من جامعة نبراسكا الأمريكية بالولايات المتحدة. كما حصل على دورات متقدمة في الإدارة داخل المملكة وخارجها، ومن أهمها كلية لندن للأعمال .

شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل هي شركة مساهمة مغلقة، يبلغ رأس مالها ١٠٠٠ مليون ريال مدفوعة بالكامل. مرخص لها بالعمل في نشاط الإيجار التمويلي وتمويل الاصول الانتاجية والتمويل الاستهلاكي وتمويل العقار من البنك المركزي السعودي، وتعمل على توفير خيارات تمويل متعددة للأفراد و المنشآت الصغيرة والمتوسطة تشمل على سبيل المثال لا الحصر: التمويل النقدي، السيارات بأنواعها، المعدات الثقيلة، الأجهزة المنزلية والالكترونية، بالإضافة إلى تمويل العقار من خلال حلول تمويلية متنوعة تم اعتمادها من اللجنة الشرعية بالشركة مثل: الإيجار التمويلي، المرابحة، التورق.

وتولي الشركة اهتماماً خاصاً بدعم رواد الأعمال من خلال برامج باب رزق جميل للتمويل، كما تسعى لأن تكون الوجهة التمويلية الأولى للمنشآت الصغيرة والمتوسطة.